
ZPA.0003.33.2021                          Kalisz dn. 18.08.2021r.

Pani
Elżbieta Dębska

Radna
Rady Miasta Kalisza

          

W  odpowiedzi  na  interpelację  zgłoszoną  w  dniu  11.08.br.  w  sprawie  utwardzenia

destruktem bitumicznym ulic Łowieckiej oraz Szałasowej, uprzejmie informuję jak niżej.

Ulica Łowiecka posiada nawierzchnię z betonowych płyt drogowych i wykonanie warstwy

z destruktu bitumicznego musi zostać poprzedzone rozbiórką istniejącej nawierzchni. Zakres oraz

charakter prac które należałoby w związku z tym wykonać powodują, iż zadanie to winno być

realizowane  jako  inwestycja,  co  w  konsekwencji  wiąże  się  z  koniecznością  zabezpieczenia

odpowiednich środków finansowych w Budżecie Miasta Kalisza. Decyzję taką podejmuje Rada

Miasta Kalisza na etapie corocznie uchwalanego budżetu, jednak z uwzględnieniem możliwości

finansowych, jak również hierarchii pozostałych potrzeb.

W  kwestii  utwardzenia  ul.  Szałasowej  uprzejmie  informuję,  iż  istnieje  możliwość

wykorzystania na ten cel destruktu bitumicznego pozyskanego z remontowanych ulic na terenie

miasta  Kalisza  i  wykonania  takich  prac  w  ramach  bieżącego  utrzymania  dróg.  Jednakże

ze względu na znaczne zaangażowanie środków finansowych na wcześniej zaplanowane prace,

Zarząd  Dróg  Miejskich  nie  jest  w  stanie  wykonać  wnioskowanych  prac  w  chwili  obecnej.

W  przypadku  pojawienia  się  wolnych  środków  finansowych  tut.  Zarząd  Dróg  niezwłocznie

wykona przedmiotowe prace.

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
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Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza




